
                                                                              Zápis 

Z jednání Kulturní komise při Radě města č.1/2023, 

které se uskutečnilo dne 11.1.2023 od 18:00 hodin. 

Přítomni: Vítězslav Marek, Josef Wolf, Lenka Horkelová, Otakar Volejník, 

Tomáš Brychta, Markéta Pleskotová 
Omluveni: - 

Hosté: Zuzana Dvořáková, Martin Kolář, Jan Řehák 

1. Zahájení – přivítání přítomných členů komise, představení předsedy a členů komise. 

Předseda přivítal členy komise, kteří se následně vzájemně představili. 

2. Určení zapisovatele. Jako zapisovatele jednání navrhl předseda Otakara Volejníka. 

Členové KK zapisovatele odsouhlasili. 

3. Seznámení s právním postavení komise dle Zákona o obcích par. 122.  Předseda 

seznámil členy komise s tím, že komise má povahu poradního a iniciativního orgánu 

RM a ta také může komisi pověřit určitými výkony. Komise se bude usnášet většinou 

hlasů a je ze své činnosti odpovědná RM.  

4. Seznámení s návrhem činnosti komise na rok 2023. Návrh činnosti představil Otakar 

Volejník, který zároveň odpovídal na dotazy k jednotlivým bodům plánu činnosti. 

a) Komise bude plnit úkoly dle pokynů RM (příloha č. 1 ke Statutu komisí). 

- bude spolupracovat s p.o. SPOKUL při sestavování ročního plánu kulturních 

akcí a bude se podílet na jejich organizaci 

- bude navrhovat RM rozdělení finančních dotací v oblasti kultury 

- bude se vyjadřovat o využití kulturních zařízení 

- nominuje kandidáty na ocenění Dobrovolníka roku 

- bude plnit další úkoly dle dispozic RM 

b) Komise navrhuje RM, aby svým usnesením komisi pověřila zahájit jednání 

s orgány památkové péče a s lesy ČR s cílem vybudovat naučnou stezku za 

poznáním historie města kolem pozůstatků Mrdické tvrze.  

c) Komise sestaví program Podzimních slavností města a program slavnostního 

rozsvícení vánočního stromu, včetně finančního rozpočtu, který předloží RM. 

Program bude projednán na dalším jednání KK společně s ředitelem s p.o. 

SPOKUL. 

d) KK se bude podílet na sestavování informačních a propagačních materiálů města. 

e) KK se bude podílet na organizování společných akcí s partnerským městem.   

f) Úkoly – Markéta Plekotová - na příštím jednání seznámí komisi jaké propagační 

materiály města připravuje IC na rok 2023. Otakar Volejník – projedná s Pavlem 

Starým, zda by bylo v možnostech orchestru SAKO vystoupit v partnerském městě 

Bechyně. Vítězslav Marek – osobně pozve ředitele SPOLULu na příští jednání KK a 

požádá ho, aby komisi zaslal podrobnou finanční rozpočtovou skladbu Podzimních 

slavností města a Slavnostního rozsvícení vánočního stromu. Členové KK představí 

na příštím jednání své náměty na program slavností města a Slavnostního 

rozsvícení vánočního stromu. Na základě těchto podkladů začne komise 

sestavovat program a bude kontaktovat potencionální účinkující. 



 

5) Diskuze – Vítězslav Marek navrhl, že jednání komise by se mělo konat každý 

měsíc. Členové s tímto návrhem souhlasí. Vzešel návrh, že členové KK by měli mít 

přehled o úrovni pořadů a z tohoto důvodu KK požádá p.o.SPOKUL o poskytnutí 

volných vstupenek na některé kulturní akce. Diskutovalo se o termínu Podzimních 

slavností města a bylo připomenuto, že jeden z hlavních důvodů vzniku slavností 

bylo každoroční připomenutí první písemné zmínky o městě, které pochází ze 

7.října 1325. (V tomto roce vychází 7. říjen na sobotu, a tak by se slavnosti měly 

konat tento den).  

5. Odsouhlasení plánu činnosti. Komise jednohlasně odsouhlasila plán činnosti, který 

předloží formou tohoto zápisu RM.  

6. Stanovení termínu příštího jednání – příští jednání se bude konat dne 15.2. 2023 

v 19:00 hodin v Multifunkčním centru. 

 

 

 

Zápis vyhotovil Otakar Volejník, člen KK                            Ověřil Vítězslav Marek, předseda KK 

 

 

 


